

教你如何听懂老外说话 PDF转换可能丢失图片或格式，
建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/498/2021_2022__E6_95_99_E4_BD_A0_E5_A6_82_E4_c85_498936.htm

学外语的人在和老外交流时总是害怕会犯错误而导致误解，害怕听不懂对方而导致交流无法进行。其实听不懂也不必如此担心，下面就为您支几招应对策略。 For those of you still worried about making

mistakes, you should just remember countries like Britain, America, Australia and Canada are all very multicultural countries.

Multicultural means lots of different cultures. In London alone there are people living here from all over the world. Most of them speak English but there are many different accents. Not everyone speaks perfectly and people do make mistakes. 你们很多人担心犯错，你们应该记住，像英国、美国、澳大利亚和加拿大这样的国家是多文化融合的国家。多文化融合指的是有很多不同的文化。

单说伦敦，就有世界各地的人住在那里。大部分人说英语但有很多不同的口音。不是每个人都讲标准的英语，而且，人们会犯错。 But as English speakers, we don ' t worry about it.

We are really used to (familiar with) hearing non-native speakers of English speak English. We don ' t care at all if they make mistakes as long as we can understand them. So as non-native speakers of English, you shouldn ' t worry about making mistakes. Small mistakes are fine. But even if you make big mistakes and people can ' t understand you, they will try to understand - or they will tell you if they don ' t understand. This gives you a chance to say again in different language what you want to say. 不过作为一个说英语的人

，我们不需要担心这个问题。我们已经很熟悉非英语母语的人说英语了。只要我们明白他们的意思，我们根本不在乎他们是不是犯了错。所以，作为非英语母语的人，你不需要担心犯错。小错误无伤大雅，即使你翻了比较大的错误别人不懂你的意思，他们也会努力去弄清楚或者会直接告诉你他们不明白。这给了你一个机会可以用不同语言再次表达你想说的话的机会。 There will be times of course that people maybe won't understand you but you won't know that if you don't try to communicate. Just try your best and really DON'T WORRY. Your English is probably better than you think. 当然人们不懂的时候会有很多次，但是如果你不去交流你就永远不知道。尽你所能的去试吧，别担心。你的英语可能比你想象的要好。

Someone talked about not understanding people when they speak English, so I thought today I would discuss what you can say when you don't understand someone. 一些人说当人们说英语的时候他听不懂，所以我想今天我来说说你听不懂别人说话的时候你可以说些什么： If someone is speaking really quickly, don't be afraid to ask them to speak more slowly. 如果对方说话太快，可以大胆的请他们慢点说。 I'm sorry, but can you speak a little slower please? That was a little bit too fast for me. Could you speak a bit slower please? And don't be afraid to tell someone you don't understand. 如果你听不懂，就直接说听不懂： I'm sorry I don't understand. I'm sorry I didn't catch that. (I didn't understand) 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com